
ZÁPIS 

ze zasedání Školské rady ZŠ Pelhřimov, Na Pražské 1543 ze dne 14. 10. 2021 

 
Přítomni: 9 členů školské rady, 3 členů omluveno dle prezenční listiny  
 
Přizvaní: Mgr. Charouzek Luděk - ředitel ZŠ 
 
Předseda školské rady přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání ŠR. 

Hlasování - program byl jednohlasně schválen  

Zapisovatelem na zasedání školské rady byl navržen Mgr. Pavel Kranda 
Hlasování – jednohlasně schváleno 

Program: 
1/zahájení, seznámení s programem 

2/ kontrola zápisu a plnění usnesení zasedání minulé školské rady 

3/ schválení Výroční zprávy o činnosti školy za rok 2020/2021 

4/ seznámení se situací a plány na školní rok 2021/2022 

5/ různé, diskuse, závěr 
 

ad 2) Kontrola zápisu a plnění usnesení bylo projednáno bez připomínek. 

 

 ad 3) Výroční zpráva o činnosti školy za rok 2020/2021 byla všem členům školské rady poslána 
k seznámení před jednáním. Ředitel školy Mgr. Luděk Charouzek stručně zhodnotil minulý 
školní rok a Výroční zprávu. Školská rada neshledala ve zprávě žádné nedostatky. 
Hlasování – Výroční zpráva o činnosti školy za rok 2020/2021 schválena jednohlasně  

 

 

ad 4) Loňský rok byl náročný na výuku, dlouhé období probíhala online. Z programu MŠMT škola 
obdržela nové počítače pro zajištění práce a učitelé i žáci se dokonalili v práci s technikou. Po 
návratu k prezenční výuce mělo množství žáků problémy se změnou režimu.  

V letošním šk. roce 2021 - 2022 nastoupilo do 1. ročníků celkem 57 prvňáčků, celkem školu 
navštěvuje 504 žáků. Personální změny – návrat po MD – Veronika Rodová, Lucie Štefková. 

Tento školní rok realizujeme šablony ESF ve formě školních i mimoškolních projektů. 
Požádali jsme o vybudování nástavby nad pavilonem 1. stupně z důvodu naplněnosti tříd a 
nedostatečné kapacity prostor pro výuku hlavně při dělení skupin a v odpoledních hodinách i 
nedostatku prostor pro školní družinu. Přibližný odhad nákladů činí 1,5 mil. na projekt a 20 mil. 
na realizaci.  

V současné době na škole neevidujeme případ covidových onemocnění, ale vyskytuje se 
množství jiných viróz a nachlazení.  

  

ad 5/Různé, diskuse, závěr  

 P. Novotná – Info o malé revizi RVP a následně i ŠVP, která zahrnuje navýšení hodin 
informatiky o 4 h na obou stupních (V plánu MŠMT je v dalších letech i rozsáhlejší revize 
RVP) Navýšení je na úkor vzdělávacích oblastí Člověk a příroda, Člověk a společnost a 



Umění a kultura. Učivo informatiky bude zaměřeno více na rozvíjení programovacích 
dovedností žáků. Může vyvstat problém s personálním obsazením výuky.  

 P. ředitel - hodiny se budou ve vybraných oblastech redukovat, ale rozsah učiva se 
neomezuje úměrně redukci – problém vše obsáhnout 

 P. Bratrů – důležitost vzdělání v oblasti informačních technologií – přetrvávající nevědomost 
dětí o právní odpovědnosti chování na internetu a sociálních sítích (sdílení fotek a osobních 
informací)  

 P. Sládková – zneužívání soc. sítí a šikana jejich prostřednictvím se objevují už na 1. stupni  

 P. Horák – nutnost rozvíjet u dětí schopnost třídění informací a posuzování relevance 
vyhledané informace 

 P. ředitel – škola se zapojuje do preventivních programů o bezpečnosti na internetu 
(Hodina H, Vrakbar) a spolupracuje s rodiči 

  

  

 V Pelhřimově 3. 11. 2021 

  
Zapsal: Mgr. Pavel Kranda 

  
Ověřili : Mgr. Jana Koňáková, Mgr. J. Novotná 
              

USNESENÍ ze zasedání Školské rady ZŠ Pelhřimov, Na Pražské 1543 ze dne 14. 10. 2021 

 
Školská rada při ZŠ Pelhřimov, Na Pražské 1543: 
 
1/ bere na vědomí 

a/ termín konání příštího zasedání ŠR  
b/ plnění úkolů z usnesení ze dne 15. 10. 2020 
c/ informace o chodu školy ve školním roce 2021/2022, plány na školní rok 
 
Zapisovatelem ŠR pro dnešní jednání pověřen Mgr. Pavel Kranda 
 
2/ schvaluje 
 
 Výroční zprávu o činnosti školy ZŠ Pelhřimov, Na Pražské 1543 za rok 2020/2021 

3/ ukládá 
 
předsedovi ŠR svolat další jednání ŠR 
 
 
Zapsal: Mgr. Pavel Kranda 
 
Ověřili: Mgr. Jana Koňáková, Mgr. J. Novotná 
 

 

 


